
Geachte raadsleden, 

 

Enkele weken geleden werden alle sportverenigingen in de gemeente Medemblik negatief 

verrast door de mededeling van wethouder Fit dat het college in haar begrotingsvoorstel heeft 

opgenomen dat alle subsidies aan die verenigingen worden afgebouwd tot 0 Euro in 2025. 

 

Een beslissing genomen om tot een sluitende financiële meerjaren begroting te komen, terwijl 

er in onze optiek onvoldoende is nagedacht over de mogelijke negatieve gevolgen van een 

dergelijke beslissing. We zijn er ons van bewust dat de gemeente Medemblik financieel 

gezien een uitdaging heeft, sluiten onze ogen daar ook zeker niet voor en willen daar ook 

graag in meedenken hoe deze financiële problemen creatief op te lossen.  

 

Echter om deze voor ons zo belangrijke jeugdsubsidie volledig af te bouwen in 3 jaar tijd is 

een beslissing, die uiteindelijk resulteert in nog meer financiële druk op de gemeente 

Medemblik omdat de kosten voor Jeugdzorg hierdoor zeker verder zullen gaan stijgen de 

komende jaren.  

 

Als sportverenigingen zijn we nu in staat om met behulp van de jeugdsubsidie kinderen hun 

favoriete sport te laten beoefenen, waarbij we ervoor zorgen dat ze sportief en actief met 

elkaar aan de slag gaan, leren samenwerken in teamverband en vriendschappen aangaan 

(soms voor het leven).  

 

De jeugdsubsidie maakt het ons mogelijk om dit te doen tegen een relatief lage contributie op 

jaarbasis om de drempel om te kunnen sporten zo laag mogelijk te maken. Van dit 

voorgenomen besluit worden vooral kinderen de dupe van ouders, die het al niet zo breed 

hebben, want met het wegvallen van de jeugdsubsidie zijn wij als sportverenigingen 

genoodzaakt om de contributie voor onze jeugdleden aanzienlijk te verhogen en daar is 

volgens ons niemand bij gebaat in de gemeente Medemblik.   

 

Sportverenigingen organiseren niet alleen wedstrijdjes voor kinderen tot vermaak. Kinderen 

worden door ons gestimuleerd om een sport te gaan beoefenen en het beste uit zichzelf te 

halen. We houden clinics, bezoeken scholen om ons sporten onder de aandacht te brengen, 

organiseren in samenwerking met scholen open dagen en toernooien. Kinderen krijgen ook de 

mogelijkheid om vrijblijvend aan trainingen deel te nemen om op deze manier met 

verschillende sporten in aanraking te komen. Dit is belangrijk voor hun lichamelijke, 

motorische ontwikkeling en voor hun eigen zelfvertrouwen. Ze leren onderling samen te 

werken, genieten samen van winst en verwerken samen ook het verlies. Samen sporten 

voorkomt dat kinderen in een sociaal isolement terecht komen. 

 

Trainingen worden gegeven door gediplomeerde mensen, die zijn opgeleid om oefeningen te 

geven die uitdagend zijn voor kinderen waardoor zij zich sportief kunnen ontwikkelen maar 

de trainers hebben ook pedagogische vaardigheden. Ieder kind is anders en trainers moeten 

oog hebben voor signalen die een kind bewust of onbewust geeft. Als sportverenigingen 

zorgen wij voor een veilig sportklimaat waar iedereen welkom is en waar men respect heeft 

voor elkaar.  

 



Als kinderen naar het voortgezet onderwijs gaan, zien we bij veel verenigingen dat kinderen 

afhaken. Wij willen meer aandacht geven aan juist die groep om sportief bezig te blijven en 

niet thuis op de bank te hangen met een iPad, urenlang alleen maar te gamen of erger nog 

rond te hangen in de dorpskern en allerlei overlast veroorzaken.   

 

Sportpark De Westrand is juist uitermate geschikt voor die groep jongeren. Veel verschillende 

sporten kunnen er worden beoefend. Samenwerking met De Dars en sportverenigingen die 

daar hun sport beoefenen zal dit alleen maar verder stimuleren. 

 

Om dit mogelijk te maken hebben sportverenigingen extra stimuleringsmiddelen nodig die de 

gemeente kan en eigenlijk moet verschaffen, want in onze optiek zou dat vanuit de gemeente 

gezien ook een gezonde investeringsinjectie zijn in het welzijn van met name onze jongere 

generatie.  

 

Heel veel kinderen hebben last van eenzaamheid, somberheid en angstgevoelens zonder dat 

we dat aan de buitenkant vaak zien. Laten we er ook in de toekomst voor dat soort kinderen 

zijn en zorgen dat ze er ook bij horen. Om dit te kunnen blijven doen, hebben we de 

Jeugdsubsidie (en eigenlijk nog wat meer) hard nodig, en de gemeente Medemblik verdient 

deze investering in onze optiek meer dan dubbel en dwars terug op de benodigde kosten voor 

de Jeugdzorg! 

 

Geachte raadsleden, wij menen u hiermede voldoende redenen te hebben gegeven om een 

andere bezuinigingsmaatregel te nemen. 

 

Bijgaande sturen wij u ook de sportvisie zoals die in 2019 is opgesteld en ondertekend door 

vrijwel alle sportverenigingen in Wervershoof.  Ambitieus en met oog op de toekomst, en 

voor het welzijn van alle inwoners. 

 

Namens, 

 

- Gymvereniging VVW 

- Voetbalvereniging VVW 

- Handbalvereniging VVW 

- Volleybalvereniging VVW 

- Zvv Nieuweboer architecten 

- Tennisvereniging De Kaag 

- Stichting beheer sportpark De Westrand  

- Stichting Omnium Sport De Westrand 

- IJsclub De Noord 

- Westrand Boulers, 

- Radboud inline skating, 

 


